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Generalforsamling i Stødov Bakkers Grundejerforening 17/9 2021 - punkt 5 på dagsorden: 

Følgende forslag er modtaget:  

Indkommet forslag nr. 1:  

Forslag fra Martin B. Sørensen, Møllehøjvej 7: 

Jeg vil igen komme med et forslag som jeg ønsker behandlet på generalforsamlingen, os og 
vores naboer er voldsom generet af støv fra grusvejen (møllehøjvej ) hvor der bliver kørt alt for 
stærkt. Fart grænsen er 20 km/t men mange biler køre 40-50 km/t. 

Jeg ønsker der bliver sat chikaner op som kan sænke farten, blot en enkelt midt på møllehøjvej 
. det er simpelthen nødvendig da al trafik til sommerhus området køre igennem møllehøjvej. Jeg 
håber det denne gang vil gå igennem. 

 
 

Indkommet forslag nr. 2: 

Forslag fra Erik og Sonja, Møllehøjvej 3: 
 
Vi har et forslag, angående stien til “Udsigten”. 
Det er desværre lidt misvisende, for der er ikke meget udsigt tilbage.  
Kunne det være muligt, at grundejerforeningen forsøger at kontakte, hvem der end er ejer af 
marken med træer og buske, som lukker for den skønne udsigt. Måske vi kunne få lov til, på en 
pæn måde, at fælde eller beskære træer/buske, så vi igen kunne kalde det for udsigten?  
 
Da vi f.eks. kom i juli med vores børnebørn og madpakker og bord/bænk var flyttet, kunne vi 
ikke komme i nærheden pga. brændenælder - og der var ikke meget udsigt.  
Vi tror, at mange ville nyde den lille tur til stedet, med den førhen så dejlige udsigt.  
 
Førhen var der tomme grunde og en dejlig udsigt kunne nydes af alle, - vores (og mange 
andres) aftentur, var altid en tur til “bænken”, som nu er en privat grund. Det ville være et stort 
plus, hvis der nu kunne etableres et nyt udsigtspunkt/aftentur m.m. på stien.  
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